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Bartłomiej Dyba-Bojarski 
T 

 Radny Rady Miejskiej w Łodzi 

V Y YuY2 

INTERPEOA 

Łódź, dnia 6.10.22 r. 

Sz.P. Hanna Zdanowska 

Prezydent Miasta Łodzi 

W związku z wyrokiem Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego w Łodzi w 
sprawie uchwał  o połączeniu domów kultury i powołaniu Miejskiej Strefy Kultury w 
Łodzi proszę  o informację  jakie są  dalsze zamierzania miasta w tej sprawie. W 
szczególności proszę  o informację  czy zamierza się  odwołać  od wyroku oraz o 
przekazanie mi skanu wyroku wraz z uzasadnieniem. 

Proszę  też  o rozważenie zorganizowania spotkania z pracownikami domów 
kultury (Miejskiej Strefy Kultury w Łodzi?), w tym związkowcami oraz przedstawicielami 
podmiotów współpracujących z domami kultury (Miejskiej Strefy Kultury w Łodzi?) w 
organizacji zajęć, uczestników zajęć  w domach kultury (Miejskiej Strefy Kultury w 
Łodzi?), Komisją  Dialogu Obywatelskiego ds. Kultury, zainteresowanymi radnymi, na 
którym przedstawicie Państwo skutki ewentualnego uprawomocnienia się  orzeczenia i 
dalsze plany miasta, jako organizatora instytucji. W szczególności pracownicy są  
zaniepokojeni dalszymi losami instytucji, w której pracują. 
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